
Jak powinno wyglądać pismo z nadleśnictwa informujące o problemach z realizacją umowy?
[film]

Dodano: 06.05.2020

Kolejna część filmów z serii "Okiem adwokata". O tym, jak powinno wyglądać i co musi zawierać
pismo z nadleśnictwa informujące o problemach z realizacją umowy - rozmawiają mec. Łukasz Bąk i
Rafał Jajor.

 

 

 

 

 

 

Więcej informacji dotyczących wpływu koronawirusa na branżę leśną znajdziesz w serwisie
specjalnym - klikając w poniższy link:

KORONAWIRUS W LESIE - SERWIS SPECJALNY

http://firmylesne.pl/lista/informacje/pokaz/koronawirus_w_lesie_-_serwis_specjalny,4341
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